

致各屬會及中心使用者：

特別通告:賽馬會石門賽艇中心冷氣更換工程

由即日起至 2020 年 10 月 9 日(星期五)期間，賽馬會石門賽艇中心將進行冷氣更換工程。屆時，賽艇中心一樓的房間包括：拉機房、健身室、休息室及更衣室將暫停使用，直至工程完成。而開放日期將會視乎工程進度再作出適當調整，所以在工程期間，各中心使用者應請避免進入一樓工程範圍內，以免發生危險。

如對上述安排有任何查問，請致電 2608-0302 或 2699-7267 與本會職員聯絡。
不便之處，敬請原諒。



中國香港賽艇協會
2020 年 8 月 21 日

Dear all affiliated Clubs and Centre User(s),

Special Notice:
Air-conditioning Replacement Work at Jockey Club Shek Mun Rowing Centre
(JCSMRC)

Please be informed that all the rooms at 1/F of JCSMRC, including Ergo Room, Gym Room, Resting Room, and Changing Rooms\ are temporarily closed starting **from today till 9 October 2020 (Friday)** for the air-conditioning replacement work . The opening date of the mentioned rooms will be adjusted subject to the progress of work. All Centre Users are not allowed to access to first floor of JCSMRC during the above mentioned period to avoid any accident.

Should you have any queries, please do not hesitate to contact our staff at 2608-0302 or 2699-7267.

We apologize for any inconvenience caused.



Hong Kong, China Rowing Association
21.08.2020